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Pani

Stanisława Kuffel

Radna Rady Powiatu Świeckiego

W odpowiedzi na Pani zapytanie z dnia 24.11.2019 r. w sprawie braku krzyży 

w sali obrad rady i salach, w których pracują komisje informuję, że wola eksponowania 

symboli religijnych w ww. miejscach nie była sygnalizowana przez radnych powiatowych 

wcześniejszych kadencji.

Pani inicjatywa spowodowała wyrażenie przez radnych powiatu świeckiego woli 

umieszczenia krzyży w salach obrad rady i zarządu powiatu, w związku z tym stanie się to 

w grudniu br.

Z poważaniem


